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 מהלך הישיבה:

 .הישיבה נפתחה באישור פרוטוקול הישיבה הקודמת 
  2019תקציב: 
o .הועדות הכינו תוכניות עבודה אשר הוצגו על ידי כל ראש ועדה לאילן שריכז את כל הבקשות 
o בהסתכלות על התכנון מול הביצוע בפועל בשנה שעברה. 2018-אילן: התקציב בבסיסו דומה ל ,

בהתחשב שמדובר בועד חדש ובלי מזכיר העדפנו להיות יחסית שמרנים חוץ ממקומות שבהם 
 יכולנו להתייעל מיידית ו/או לקדם בצורה משמעותית.

o ים לשיקול על ידי הועד.היה דיון על כל סעיף בתקציב ונינה אפשרות להעלות דבר 
o  בנוגע לגמלאים התנהל דיון ספציפי מכוון שבקשת התקציב שלה חרגה בצורה משמעותית

מבעבר. במהלך הדיון הועלו טיעונים ביחס לכך שישנה פעילות מקבילה אשר מייצרת חוסר 
י יעילות של ניצול התקציב )תקצוב כפול(. הועלתה גם טענה כי רבים מן המשתתפים הינם מגנ

 מודיעין אשר כרגע אינה משתתפת במימון הפעילות.
o  עניין זה הוביל לדיון על בעיית המחסור במבני הציבור ביישוב ועל הצורך ליצור חדשים במקביל

 לייעול השימוש במבנים הקיימים ובהתאם לכך לשפר אותם במידת האפשר.



o  את החומר כדי להגיש פנינית הודתה לכל יו"ר הועדות ששיתפו פעולה ועבדו במהרה ללמוד
בקשות, וההירתמות יחד כדי לאזן בין האינטרסים במסגרת התקציב. תודה מיוחדת לאילן שריכז 

ובפרט תודה למוטי רוזיליו שהקדיש מזמנו,  את כל העבודה יחד עם תמיכתם של דוד ואהרן.
ת למרות שכבר סיים את תפקידו, על מנת ללמד אותנו את החומר וללוות את תהליך בניי

 התקציב.
 :אולם הספורט 
o בבוקר בנג'י ואייל נפגשו עם אבידן בנוגע לאירועים שקרו באולם והובאו לידיעת הועד  1.1.19-ב

וועדת ספורט. בפגישה הועברה ההערכה הרבה של הועד לפועלו של אבידן בשימור ושיפור 
לתושבים מבנה האולם ואחזקתו. יחד עם זאת התגלעו הבדלי גישה בנוגע לשירות המגיע 
 והשימוש באולם אשר הובילו לאירועים שדווחו והעלו מקום לשיפור לדעת הועד.

o  בשיחה הובהרה עמדת הועד כי אם השימור הקפדני פוגע ביכולת של המבנה לשרת את הציבור
 אזי יצא שכרנו בהפסדנו.

o  מאוחר יותר באותו הערב שלח אבידן לפנינית את מכתב התפטרותו בו הודיע על סיום עבודתו
 יום בהתאם לחוזה העסקתו. 30תוך 

 :עדכוני היו"ר 
o :תרגיל צח"י 
  היה תרגיל מאד מוצלח בשבוע שעבר אשר תרגל את כל מערך החרום היישובי בטיפול במספר

 מתארים קשים ובמזג אויר סוער.
  להודות בפרט לחברי צוות צח"י בהובלתה של שושי פישהיימר ולצוות המטה הועד מבקש

כבי שריידר )סגנית(, שרה ברנר )חינוך(, ד"ר פיי טורצקי  –שהפעילו את המתנדבים הרבים 
 )רפואה(, דבי צוקר )רווחה(, אדמונד חסין )דוברות(, שריל סינגר )תקשורת(.

 זרובבל שרעבי )רבש"ץ(, דרור באסל )סגן  –וב הועד מבקש להודות לראשי צוות הביטחון בייש
 רבש"ץ(, עמיחי כהן )מפקד כיתת הכוננות( וכל חברי כיתת הכוננות.

  הועד מבקש להודות לצוות הרפואה הדחופה ביישוב אשר הפעיל את האמבולנס ועבד בתאום
רן יצחק הרטמן )ראש צוות( ואה –עם כוחות הרפואה החטיבתיים של צה"ל שהשתתפו בתרגיל 

 צוקר )סגן( וכל מתנדבי אמבולנס מד"א ביישוב.
  תודה לנציגי מחלקת הביטחון של המועצה שבנו, תפעלו פיקחו על התרגיל ונשארו עד שעות

זמרה )המלווה -משה טמיר, שלמה זערור וורדית בן –מאוחרות להפקת לקחים מהתרגיל 
 ותודה לכל המתנדבים ביישוב. שלא נצטרך בעז"ה. -היישובית( 

o עדת חסד:ו 
  פנינית שיתפה סיכום פגישה ותוכנית הפעילות של ועדת חסד לאחר שישבו עם אורית גלעד- 

 העו"סית של היישוב.
  מפאת שמירה על פרטיות לא כאן המקום לפרט אבל יש לציין כי הועדה עוסקת בפעילות חשובה

 ביותר התומכת בשכנינו. הועד מחזק את ידיהם וימשיך לתמוך בפועלם.
o  תעבורה:יועץ 
  התקיימה פגישה עם יועץ התעבורה שבנה תוכנית חלקית עבור הועד הקודם. בפגישה השתתפו

 פנינית, אהרן, אייל, דוד, בנג'י ויעקב. לאחר מכן התקיים סיור עמו ביישוב.
  ביקשנו לקבל הצעת מחיר לבניית תוכנית מקיפה לשיפור, שדרוג ותיקון מערך התמרור והתנועה

 בכל היישוב.
o ל ליישוב:מנה 
  מועמדים לראיונות. ביום שלישי הבא בעז"ה  14מועמדים זומנו  25לאחר סינון ראשוני מתוך

מועמדים  2יתקיימו ראיונות ארוכים יותר עם ארבעת המועמדים המובילים. לאחר מכן יובאו 
 לפגישה עם כלל חברי הועד לקראת בחירה סופית.

o :ביכנ"ס חב"ד 
 פגישות שקיים בעניין בית הכנסת של חב"ד.פנינית ביקשה מדוד שיעדכן מה 



  דוד שיתף עם הועד את התוכניות לבית הכנסת, החוזה של העמותה מול המועצה ועדכן במצב
 הפרויקט הממתין לאישור סופי ברמת משרד הפנים.

  

 החלטות לביצוע:

 פרוטוקול הישיבה הקודמת אושרה ותופץ בהקדם. .1
 בתוספת הבאה: -פה אחד  -שהוצג לועד אושר  2019תקציב  .2
ש"ח לפעילות הגמלאים עבור תוכנית מסודרת המתואמת בין קבוצות 12,000הקצאת תקציב של  .1

 הפעילות השונות של ציבור הגמלאים ביישוב וגם עם ועדות תרבות, חסד ובתי הכנסת.
לדון בנושאים הרבים הנוגעים נקבע בהקדם פגישה עם מזכיר ויו"ר גני מודיעין על מנת  .3

 להשתתפותם בעלויות היישוב אשר הם משתתפים בהם ונהנים מהם.
 לקיים פגישה עם ציונה שרוני על מנת להסדיר את הפעילות של מועדון מפגשים דרך היישוב. .4
ועדת ספורט תכין מכרז מיידית לאיתור מועמדים לניהול אולם הספורט ואולי גם ישמש רכז  .5

 ובמקביל פנינית תשוחח עם אבידן להבהיר את גישת הועד. חוגים יישובי
יוזמן לפגישה הבאה לשתף עדכונים מתחילת  -נציג היישוב במליאת המועצה  –מר אדמונד חסין  .6

 העבודה במועצה בהובלת ראש המועצה החדש וצוותו.
ן מערך ביקשנו מיועץ התעבורה לשלוח הצעת מחיר לבניית תוכנית מקיפה לשיפור, שדרוג ותיקו .7

 התמרור והתנועה בכל היישוב.
 11-20תתקיים ישיבה נוספת של הועד למטרת פגישת המועמדים למשרת מנהל היישוב, בין  .8

 לינואר על מנת שנוכל לסגור עם המנהל החדש בהקדם.
פנינית תבדוק עם המועצה מה המצב של סל מבני הציבור של היישוב )מהאגרות ששולמו  .9

 בעבר(.
ואיך ניתן לנצל את השטחים  391ן תבחן את מה שכבר הוקצה במגרש ועדת תקצוב ותכנו .10

 הציבוריים של היישוב בצורה יעילה תוך מענה לצרכים הנוכחיים ותכנון לצרכי העתיד.
 .20:00בשעה  27.1.2019 –כ"ב שבט תשע"ט -ישיבת הועד הבאה נקבעה ליום ראשון אור ל .11
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